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z zebrania wiejskiego sołectwa Świlcza odbytego w dniu 12.11.2017r.

Zebranie zostało otwarte przezSołtysa Adama Mazura o godz. 11.30

Sołtys Adam Mazur stwierdził brak kworum, za propo nował rozpoczęcie zebrania o godz. 11:4S które

poprzedzone będz ie sprawozdaniem z wykonanych inwestycji

Wójt Adam Dziedzic:

- modernizacja dróg gminnych i budowa chodnika Świlcza -Mrowia oraz w kierunku Chałupek
•

- będzie realizowany ciąg pieszo-rowerowy Świlcza - Rudna Wlk

- w trakcie realizacji dokumentacji jest parking przy UG Świlcza

- przebudowa drogi gminnej 136/618R

- włączone zostanie św iatło pulsacyjne na przej ściu dla pieszych DK E40

- realizowane są boiska obok stadionu, profilowanie oraz odwadnianie płyty staoionu

- Gmina przystą piła do realizacj i PZP na terenie lSHa działek naprzeciwko salonu BMW/Skoda

- będzie realizowany projekt Twor zenia Terenów Aktywności Gospodarczej (uzbrojenie w media, drogi) na

tere nie działek pomiędzy Mrowią a rudna Wlk tj. naprzeciwko zakładów ZPOW Kozubal

-Gmina Świlcza i M iasto Rzeszów przygotowują projekt tłoczn i ścieków do Miasta Rzeszów w celu ograniczenia

oddziaływa n ia fetoru z osadów na m ieszkańców Gminy Świlcza

- zrealizowano zakup bieżn i elektrycznych w które wyposażona będzie sala sportowa przy Zespole Szkól

w Świlczy

- zakupiono ciągnik z kosia rką bija kową, posypywarka i rębakiem do ga łęzi

- gruntownie zmodernizowano budynek LKSu na stadionie, zalegalizowano oraz przystosowano go do funkcj i

świetlicy

- zmodernizowano budynk i użyteczności publicznej poprzez min docieplenie Zespołu Szkół w Świ lczy,

wykonano remont pomieszczeń edukacyjnych w Przedszkolu w Świlczy, wykonano ogrodzenie stadionu"

wykonano oświet lenie na drodze granicznej, wykonano barierki przy budynku na stadionie, oraz przy letniej

scenie na st adionie

- Wójt Adam Dziedzic poinformował także o spadku zadłużenia Gminy Świlcza z 22mln na 17mln



Po przekazaniu informacji o inwestycjach na terenie Sołectwa Świlcza Sołtys Adam Mazur rozpoczął oficjalnie

zebranie i przedstawił program zebrania:

- Podjęcie uchwały w sprawie przyłączenia części sołectwa Świlcza do Woliczki

-Podję cie uchwały w sprawie zmiany części środków Funduszu Sołeckiego

Głos zabrał Pan Wójt Adam Dziedzic:

- poinformował o wpłynięciu pisma od mieszkańców Świlczy w sprawie przyłączenia części terenów sołectwa

Świlcza do Woliczk i , oznajmił zgromadzonym, że cel zebrania ma charakter konsultacji społecznych

Sołtys Adam Mazur:

- powołał członków komisji skrutacyjnej do liczenia głosów, zostali nimi p. Jacek Lis-przewodniczący,

p. Seweryn Kornak oraz p. Tomasz Biały

- Sołtys odczytał pismo nadesłane do UG Świlcza od przeciwników przyłączenia części Sołectwa Świlcza do

Woliczki

Dyskusja:

Pan Sitko Grzegorz:

- koszty przyłączenia nie są tak wysokie jak w podawanym piśmie przeciwników przyłączenia, pieniądze

z podatków nie trafiają na konto danego sołectwa

PanSzczęch Tomasz:

- dla większości mieszkańców Świlczy, sołectwo to kończy się przy ostatnich domach przy DK E4 w kierunku na

Trzcianę , zaproszeni na spotkanie w Domu Strażaka w Woliczce byli wszyscy mieszkańcy Świlczy, brak jest

tabli czki z numeracją domów przy wjeździe na drogę powiatową w kierunku Woliczki

PanGrzegorz Litwa

-od łącze n ie części sołectwa będzie precedensem i pokusą dla innych żeby dokonywać zmian terytorialnych

Wójt Adam dziedzic

- apeluje o branie pod uwagę tylko faktów i nie dzielenia społeczeństwa

- każde społeczeństwo powinno mieć swojego przedstawiciela, ułatwiło by to łatwiejsze ubieganie o realizacje

inwestycji, podatki z danego sołectwa należą do całej gminy

Pani Katarzyna Miś Lisowska

- zadała pytanie zjaką datą wpływu do UG Świlcza ma pismo zwolenników przyłączenia

- dlaczego Woliczka ma kod pocztowy w Trzcianie



Wójt Adam Dziedzic

- data wpłynięcia w/w pisma 3.07.2017r.

- Gmina Świl cza nie decyduje o nadawaniu kodów pocztowych, to sprawa Poczty Polskiej

Pani lidia Miś - Nowak

- oświadczyła iż prowadzi działalność gospodarcza o zasięgu krajowym i światowym a zmiana adresu będzie się

wiązać ze zmianami i kosztami ok. 8-lOtys zł, pyta kto poniesie te koszty??

Wójt Adam Dziedzic

- każdy przedsiębiorca musi ponieść koszty sam, wyjątkiem są koszty wymiany dowodów osobistych, wp isach

w księg i wieczyste etc, a decyzję o przyłączeniu części sołectwa podejmie Rada Gminy Świlcza

Pan Zbigniew Kędz ia

- mieszkańcy części sołectwa Świlcza chcącego się odłączyć nie mają wsparcia od radnego, mogą l iczyć tylko na

sołtysa

PanAndrzej Wróbel

- pod kreśla że są związan i jako mieszkańcy tej części sołectwa Świlcza z Woliczką, korzystają z kośc ioła , linii

autobusowej jadącej do Woliczki, nadmienia o braku przejścia dla pieszych na DK4 i chodników, koszty zmian

dla przedsiębiorcy nie powinny mieć wpływu na działalność

PanTomasz Biały

- nikt nie kontaktował się z radnym z tego okręgu wyborczego, dopiero po wystosowaniu pisma zwolenni ków

przyłączenia pojawiła się 1 osoba

Pan Grzegorz Sitko

- nikt poza Sołtysem Woliczki nie interesuje się sprawami mieszkańców którzy chcą się odłączyć od sołectwa

Świlcza

Pani Katarzyna Miś - lisowska

- firmy nie powinny ponosić kosztów zmian

Pan Babicz Ryszard

- prosi o podanie zasięgu terenu jaki ma być planowo odłączony od sołectwa Świlcza

- jaka jest procedura przyłączenia

Wójt Adam Dziedzic

- proszę o zaznajomienie się z map ką która jest do dyspozycji



Pan Babicz Ryszard

- sprawa przyłączenie części sołectwa Świ lcza dotyczy nie tylko mieszkańców tej częśc i ale także właścici eli

działek leżących w tym ok. lOOHa areale

Wójt Adam Dziedzic

- o procedurze może powiedzieć pan Seweryn Kornak

Pan Seweryn Kornak

- koszty związane w wymiana dowodów rejestracyjnych, osobistych zmianach w księgach wieczystych

finansowane są w budżetu państwa w tym przypadku przez Starostę

Pani Krystyna Miś

- argumenty o powiązanie kult uralne ludzi z części sołectwa Świl cza i Wolic zki są śmieszne, wszyscy na leża do

jedne j gminy

Pan Mateusz Zawiśla k

- prosi o przedstawienie swojego stanowiska Radnych Sołectwa Świlcza

- inwestycje jak chodnik przy drod ze powia towej nie mogą być realizowane bez zgody Pow iatu Rzeszowskiego,

zrobiono w iele dla ludzi z Wo liczki i Świlczy np. Budowa Boiska wra z z Pawilonem

Wójt Adam Dziedzic

- jestem przedstaw icielem jednej i drugiej strony mieszkańców, wybranym przez całą Gminę Świlcza, nie chodzi

o kwestie ekonomiczną ty lko społeczną , należy szukać kompromisów nie podziałów

Pani Lidia Miś Nowak

- przyłączen ie części sołectwa Świlcza nie rozw iązuje problemu wymaganej ilości osób w okręgu Woliczka że by

m ieć stałego przedstawiciela w UG Świ lcza

Wójt Adam Dziedzic

- stan iloś ci m ieszkańców Woli czki na sie rp ień 2017 to SlSos

Sołtys Adam Mazur

- p rzed stawił zakres obowiązków sołtysa

- oznajmił że odległości dz ie lące mieszka ńców chcących się odłączyć od Świlczy podane w piśm ie do UGŚwilcza

nie są prawdziwe, można znale ź ć inne sposoby na zwiększenie li czebności sołectwa Woliczka

Wój t Adam Dziedzic

- prze prosił za słowa Sołtysa Świlczy i uważa że są karygodne .



Sołtys Adam Mazur

- oświadczył ze to jest jego własne zdanie na ten tem at

- przedstawił pytania do zgromadzonych na zebraniu (zawarte w za łączonym sprawo zdaniu)

- odbywa się głosowa nie kto za/przeciwi wstrzymał s ię

- podanie wyników głosowania:głosowało: 65 os , za 11 os, przeciw : 48 os, wstrzymało się: 6 os

Sołtys Adam Mazur

- podziękował za głosowa n ie

- przedstawił uchwałę o zmianę wydatkowania części środków Budżetu Sołeckiego tj . przekazania kwoty 7

tysięcy któ ra miała być na dofinansowanie ksią żk i Pana Artura Szarego i przekazanie jej na dofinansowanie

świetlicy szkolnej w wys 3,5tys i bilboardu dotyczącego lOOlecia niepodległości Polski w kwo cie 3,5tys

Pan Tadeusz Rzucidło

- czy to ma być ja k iś posągJmu rał?

Pan Artur Szary

- będz ie to billboard

Sołtys Adam Mazur

- przeprowadził głosowan ie tj Kto jest za przekazaniem tych środków na świetlice i billboard?

-zebranie jednogłośni podjęło uchwałę "ZA"

Wójt Adam Dziedzic

- będzie sprzęt rehabili tacyjny dla starszych osób, do wypożyczenia u Pani Piątek

- będą montowane lampy ledowe które św iecić będą do godz 24

- nie będ zie likwidacji kursów MPK do Świlczy

Na tym zebranie zakończono .
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